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ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

Δευτέρα, 13 Φεβρουαρίου 2023 
                                                                                           

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

 
 
Προς τους Υπουργούς: Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Γ. Γεωργαντά 
           Οικονομικών, κ. Χρ. Σταϊκούρα 
           Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Κ. Σκρέκα  
           Μετανάστευσης και Ασύλου, κ. Ν. Μηταράκη 
           Εσωτερικών, κ. Μ. Βορίδη   
                
 
Θέμα: «Αντιμετώπιση αιτημάτων Δημοτικού Συμβουλίου Λιβαδειάς για την στήριξη 
αγροτών και κτηνοτρόφων του νομού Βοιωτίας»  
 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σας καταθέτω ως αναφορά το από 10-2-2023 έγγραφο Δημοτικού Συμβουλίου Λιβαδειάς για την 
λήψη μέτρων στήριξης αγροτών και κτηνοτρόφων του νομού Βοιωτίας.  

Συγκεκριμένα, το Δημοτικό Συμβούλιο Λιβαδειάς αιτείται: 

• Να ληφθούν  μέτρα ενάντια στις αυξήσεις των τιμών της ηλεκτρικής ενέργειας, 
κατάργησης της ρήτρας αναπροσαρμογής, των καυσίμων, των λιπασμάτων, των 
ζωοτροφών, των βασικών εφοδίων.  

• Αφορολόγητο αγροτικό πετρέλαιο. 
• Να γίνει τροποποίηση του κανονισμού του ΕΛΓΑ ώστε να αποζημιώνονται στο 100% των 

ζημιών από όλες τις φυσικές καταστροφές και ασθένειες.  
• Να οριστούν κατώτατες εγγυημένες τιμές που θα ανταποκρίνονται στο κόστος παραγωγής, 

διασφαλίζοντας παράλληλα εισόδημα επιβίωσης και προσιτές τιμές των προϊόντων στη 
λαϊκή κατανάλωση. 

• Να γίνουν έργα υποδομής όπως αρδευτικά, αναδασμοί, παράλληλα έργα περιοχών 
αναδασμών κλπ. 

• Επιδότηση των ζωοτροφών και μεγαλύτερη ενίσχυση στους κτηνοτρόφους. 
• Τροποποίηση της νομοθεσίας ώστε να επιτρέπεται η εγκατάσταση φωτοβολταϊκών 

συστημάτων στο 1% σε γη υψηλής παραγωγικότητας αποκλειστικά για τους αγρότες, για 
την εγκατάσταση φ/β συστημάτων ισχύος έως 500 κιλοβάτ. Να επιτραπούν ξανά οι 
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αιτήσεις φ/β σταθμών έως 500 κιλοβάτ και με σταθερή τιμή για τους αγρότες και με 
προτεραιότητα για σύνδεση στα νέα και αναβαθμισμένα δίκτυα. 

• Να ληφθούν άμεσα μέτρα για την αντιμετώπιση των τρωκτικών στην περιοχή και 
αποζημίωση από τον ΕΛΓΑ. 

• Να απλοποιηθεί η διαδικασία πρόσκλησης εποχιακών εργατών από άλλες χώρες. 

Παρακαλείσθε όπως αντιμετωπίσετε τα δίκαια αιτήματα Δημοτικού Συμβουλίου Λιβαδειάς και να 
με ενημερώσετε για τις αποφάσεις και τις ενέργειές σας.    

Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο. 
 
 

Ο Αναφέρων Βουλευτής 
 
 
 
 

Γιώργος Μουλκιώτης 
 

 



                                   

ΝΟΜΟΣ ΒΟΙΩΤΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΛΕΒΑΔΕΩΝ     Λιβαδειά, 10 Φεβρουαρίου  2023 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

  Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Λεβαδέων κατά τη συνεδρίαση του την 8/2/2023, εξέδωσε 
ομόφωνα το παρακάτω ψήφισμα : 

        «Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Λεβαδέων  συμπαραστέκεται στους αγρότες και  
κτηνοτρόφους του νομού μας καθώς οι πολιτικές των κυβερνήσεων διαχρονικά σε συνδυασμό με 
την οικονομική και υγειονομική κρίση επέφεραν τεράστια προβλήματα στον αγροτικό τομέα με 
αποτέλεσμα οι αγρότες να παλεύουν για την επιβίωσή τους. 
       Το Δημοτικό Συμβούλιο δηλώνει την υποστήριξή του στα δίκαια διαχρονικά αιτήματα, όπως:   
   - Να ληφθούν  μέτρα ενάντια στις αυξήσεις των τιμών της ηλεκτρικής ενέργειας, κατάργησης της 
ρήτρας αναπροσαρμογής, των καυσίμων, των λιπασμάτων, των ζωοτροφών, των βασικών 
εφοδίων.  
    - Αφορολόγητο αγροτικό πετρέλαιο. 
    -  Να γίνει τροποποίηση του κανονισμού του ΕΛΓΑ ώστε να αποζημιώνονται στο 100% των 
ζημιών από όλες τις φυσικές καταστροφές και ασθένειες.  
    -  Να οριστούν κατώτατες εγγυημένες τιμές που θα ανταποκρίνονται στο κόστος παραγωγής, 
διασφαλίζοντας παράλληλα εισόδημα επιβίωσης και προσιτές τιμές των προϊόντων στη λαϊκή 
κατανάλωση. 
     - Να γίνουν έργα υποδομής όπως αρδευτικά, αναδασμοί, παράλληλα έργα περιοχών 
αναδασμών κλπ. 
      - Επιδότηση των ζωοτροφών και μεγαλύτερη ενίσχυση στους κτηνοτρόφους. 
      - Τροποποίηση της νομοθεσίας ώστε να επιτρέπεται η εγκατάσταση φωτοβολταϊκών 
συστημάτων στο 1% σε γη υψηλής παραγωγικότητας αποκλειστικά για τους αγρότες, για την 
εγκατάσταση φ/β συστημάτων ισχύος έως 500 κιλοβάτ. Να επιτραπούν ξανά οι αιτήσεις φ/β 
σταθμών έως 500 κιλοβάτ και με σταθερή τιμή για τους αγρότες και με προτεραιότητα για 
σύνδεση στα νέα και αναβαθμισμένα δίκτυα. 
      - Να ληφθούν άμεσα μέτρα για την αντιμετώπιση των τρωκτικών στην περιοχή μας και 
αποζημίωση από τον ΕΛΓΑ. 
      - Να απλοποιηθεί η διαδικασία πρόσκλησης εποχιακών  εργατών από άλλες χώρες.  
   Το Δημοτικό Συμβούλιο Λεβαδέων καλεί την κυβέρνηση να ανταποκριθεί άμεσα και να δώσει 
λύσεις στα αιτήματά τους,  
   Το παρόν ψήφισμα να δημοσιευθεί στον Τοπικό έντυπο και ηλεκτρονικό τύπο και να σταλεί στον 
Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, στους Βουλευτές του Νομού Βοιωτίας και τον 
Περιφερειάρχη.»  




